



# Aust-Agder Elghundklubb

<b>Referent:</b>	Geir Atle Gauslå	
<b>Møte:</b>	Styremøte	
<b>Sted/dato:</b>	Teams, 02.04.24	NR. 1/2024
<b>Tilstede</b>	<b>Hvem</b>	<b>Rolle</b>
x	Marte Bakka Haugen	Leder
x	Geir Atle Gauslå	Nestleder
x	Kristian Fidje	Styremedlem
x	Hege Homme	Styremedlem
x	Ingeborg Kristiansen	Styremedlem
x	Torill Øya	Varamedlem
x	Gunnhilde Ramse	Varamedlem

Saknr.	Referat
8/24	<b>Godkjenning av innkalling og referat fra forrige styremøte.</b> Ingen kommentarer til dette.
9/24	<a href="#">Konstituering.</a> Verv: Utstilling: Torill Øya, Sigurd Austefjord Stalleland, Beate Geitle Løshundkomite: Kai Åge Kristiansen, Arnt Ivar Sørensen, Kjetil Eskeland. Ingen endring, men komiteene ønsker å få inn noen yngre etter hvert. Viktig at de som kommer inn i komite "passer" inn. <ul style="list-style-type: none"><li>&gt; Grå (Neg): Kjetil Eskeland</li><li>&gt; Jamthund: Ole Arthur Løite</li><li>&gt; Svart (Nes): Kristian Fidje</li><li>&gt; Ungdomskontakt: Ingen.</li><li>&gt; Bandhund komite: Kristian Fidje, Bjørn Ivar Krabbesund, Marte Bakka Haugen.</li><li>&gt; Webansvarlig: Marte Bakka Haugen</li></ul>
10/24	<b>Referatsaker:</b> <a href="#">Elghunden</a> , Marte sendt inn 2 artikler. <a href="#">Årsmøtepremier</a> > Ok. Prøveleder seminar > Kristian, Kjetil og Kai Åge deltok på dette. Møtet rettet seg mot kvalitetsikring / tolking av regelverk / føring av skogskort. Fokus fremover på kvalitet rundt utdanning og utøving av vervet > kvalitetssikring. Vurdere å innføre et årlig teorikurs, med en mulig eksamen som avslutning av kurs. Kommentarer fra deltagerne på at dette ikke må bli for "vanskelig" å få deltatt for dermed å miste "autorisasjon", men også gjennomføring må ikke bli for omfattende / vanskelig. 70 stk som deltok > bra seminar ifølge Kristian 😊  <a href="#">Jubileumsbok</a> > "Litt" lite interesse! Klubben bestilt 20stk. <a href="#">Jaktfilmforedrag</a> > Påmeldt 50 stk, nærmer seg 60 stk. Gunnhilde og Torill ansvarlige for Quiz. Torill kjøper inn snacks og litt drikke (brus/kaffe). Geir A og Kristian møter på Dølehall 17:30 fredag 5.April



	<p><a href="#">Saueaversjon</a> &gt; Marte sjekker med Beate Geitle and gjennomføring / pris. Gjennomføring ca August.</p> <p><a href="#">Dommersamling</a> &gt; Juni, forslag 8.Juni &gt; Marte kaller inn på Messenger. 22.Juni &gt;&gt; Utstilling på Holt.</p> <p><a href="#">Aninova</a> &gt; Kristian informerte litt. "Piloten" så godt som ferdig, men ikke 100% &gt; I all hovedsak kun data fra NKK tilgjengelig pr nå. Foreløpig kun jaktresultater som pr nå er Index regulert. Største utfordring &gt; Få til en datautveksling mellom de nordiske landene. Må være åpent for alla! Bør Ikke begrenses til at kun avlsutvalg skal ha tilgang. Ingen fra forbundet til stede på dette møtet.</p>
11/24	<p><a href="#">RS2024</a></p> <p>Klubben stiller med 4 stk. Geir A, Kristian, Ingeborg, Hege.</p> <p>Ledermøte 26.4 18:30 &gt; Geir A stedfortreder for Marte</p>
12/24	<p><a href="#">Regnskapsrapport</a></p> <p>Orientering av Marte, overskudd til nå i år ca 10000,-.</p>
13/24	<p><a href="#">Utstillingskomite</a></p> <p>V/Torill: 1 utstilling i januar, neste 22.Juni på Holt. Blir utstilling i august, samarbeid med Vest Agder. Blir ikke utstilling på Syrtveit igjen grunnet fasilitetene. Forsøker å finne en annen plass &gt; foreløpig plass er nå lokalisert til Froland skole og gymsal. Hege nevner at det finnes en stor hall i Iveland, mulig alternativ?</p>
14/24	<p><a href="#">Jaktprøveutvalget</a></p> <p>v/ Kai Åge. Kai Åge kunne ikke møte.</p>
15/24	<p><a href="#">Eventuelt</a></p> <p>Kristian: Skal vi søke bandhund NM i 2029? Vest Agder er positive til dette. Fornuftig og samarbeide med flere aktører om dette. Må ha en felles enighet i komiteer og styre om at vi ønsker dette. Krever mye forarbeid, så viktig at både styre og komiteene er positive til dette før vi setter i gang "søknadsprosessen". Styret er i utgangspunktet positive til dette.</p> <p>Hege: Informerte om veterinær Andrea Flaten som ønsker å være "samarbeidspartner", men at vi "reklamerer" som motytelse. 10% rabatt på tann rens for medlemmenes hunder.</p> <p>Hege: Prøve og få til noe tilsvarene "jegerpub" på Dølehall med Viltgården også. Styret tar dette til orientering og vil ha Viltgården i tankene ved fremtidige arrangement.</p>